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Abstract (en)
Snow-skating device characterised in that it comprises a flat ski, which is raised up at the front, with edges on its sole-plate and on its upper face
a forward-inclined wedge (6) for forming, with the axis of the ski, an angle of between 5 DEG and 20 DEG , the upper surface (7) of the wedge (6)
comprising means for securing a boot (8) and the length of the ski being between one and one and a half times the length of the boot. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif pour le patinage sur la neige caractérisé en ce qu'il comprend un ski plat relevé à l'avant avec sur sa semelle des carres et sur sa face
supérieure une cale (6) inclinée vers l'avant pour former avec l'axe du ski un angle compris entre 5° et 20°, la surface supérieure (7) de la cale (6)
comportant des moyens pour la fixation d'une chaussure (8) et la longueur du ski étant comprise entre une fois et une fois et demi la longueur de la
chaussure (8).
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